

# ຕົວຢ່າງ, ໜ້ານີ້ໃຊ້ສໍາລັບອ້າງອີງເທົ່ານັ້ນ

ພະແນກພັດທະນາການຈ້າງງານ  
ຕັ້ງໂປສະນີ 1234  
ຕົວຢ່າງເມືອງ CA 99999-9999



ຕົວຢ່າງຊື່ລູກຄ້າ  
ຖະໜົນ 1234  
ເມືອງໃດໜຶ່ງ, CA 99999-9999

## ໝາຍເລກໂທລະສັບພະແນກ EDD

ພາສາອັງກິດ:	1-800-300-5616
ພາສາສະເປນ:	1-800-326-8937
ພາສາຈີນກວາງຕູງ:	1-800-547-3506
ພາສາຈີນກາງ:	1-866-303-0706
ພາສາຫວຽດນາມ:	1-800-547-2058
TTY (ບໍ່ມີສຽງ):	1-800-815-9387
ເວັບໄຊອິນເຕີເນັດຂອງພະແນກ EDD:	<a href="http://edd.ca.gov">edd.ca.gov</a>

ວັນທີສົ່ງຈົດໝາຍ: ດດ/ວວ/ປປປປ

## ໜັງສືແຈ້ງການກ່ຽວກັບການຈ່າຍເງິນເກີນແບບມີເງື່ອນໄຂທີ່ລໍຖ້າການກວດສອບການມີສິດໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ໜັງສືແຈ້ງການສະບັບນີ້ນໍາໃຊ້ກັບບັນຫາທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນກ່ຽວກັບການມີສິດທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນລະຫວ່າງການຮ້ອງຂໍເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຂອງທ່ານ.

ພວກເຮົາໄດ້ລະບຸບັນຫາທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນໃນການຮ້ອງຂໍຂອງທ່ານ ເຊິ່ງສາມາດເຮັດໃຫ້ທ່ານບໍ່ມີສິດໄດ້ຮັບສິດປະໂຫຍດ.

ເນື່ອງຈາກວ່າທ່ານໄດ້ຮັບເງິນສິດປະໂຫຍດໃນການຮ້ອງຂໍເງິນຊ່ວຍເຫຼືອ ການຫວ່າງງານຂອງທ່ານແລ້ວ

ພວກເຮົາກໍາລັງດໍາເນີນການກັບອາທິດທີ່ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອແບບມີເງື່ອນໄຂຂອງທ່ານຍັງຄາງຄາຍ

ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາກໍາລັງພິຈາລະນາສິດໃນການໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ.

ຖ້າທ່ານສືບຕໍ່ຍັງຢືນເພື່ອຂໍຮັບສິດປະໂຫຍດໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາກໍາລັງພິຈາລະນາສິດຂອງທ່ານໃນການໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ການຈ່າຍເງິນແບບມີເງື່ອນໄຂຈະຖືກເປັນການຈ່າຍເງິນເກີນຖ້າໃນພາຍຫຼັງພວກເຮົາກໍານົດວ່າທ່ານບໍ່ມີສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບສິດປະໂຫຍດເຫຼົ່ານັ້ນ.

ພວກເຮົາຍັງຈໍາເປັນຕ້ອງພິຈາລະນາ ສິດຂອງທ່ານໃນບັນຫາທີ່ຄ້າງຄາຍ ເຊິ່ງຈະນໍາໄປສູ່ໜຶ່ງໃນຜົນໄດ້ຮັບເຫຼົ່ານີ້:

- ທ່ານຈະໄດ້ຮັບເງິນທີ່ຈ່າຍໃຫ້ແບບມີເງື່ອນໄຂ ແລະພາຍຫຼັງຈະໄດ້ຮັບການ ກໍານົດວ່າມີສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບສິດປະໂຫຍດເຫຼົ່ານັ້ນ.
- ທ່ານຈະໄດ້ຮັບເງິນທີ່ຈ່າຍໃຫ້ແບບມີເງື່ອນໄຂ ແລະພາຍຫຼັງຈະໄດ້ຮັບການ ກໍານົດວ່າບໍ່ມີສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບສິດປະໂຫຍດເຫຼົ່ານັ້ນ. ຖ້າທ່ານຖືກຕັດສິດ ພວກເຮົາຈະສົ່ງໜັງສືແຈ້ງການການຕັດສິນໃຈ (Notice of Determination) ເຊິ່ງທ່ານອາດຈະອອກອອກໄດ້. ທ່ານອາດຈະຕ້ອງຈ່າຍຄືນເງິນທີ່ຈ່າຍໃຫ້ເກີນແບບມີເງື່ອນໄຂທີ່ໄດ້ຮັບ ຖ້າທ່ານບໍ່ມີສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບການຍົກເວັ້ນກ່ຽວກັບການຈ່າຍເງິນເກີນ.

ໃນລະຫວ່າງການກວດສອບ ອາດຈະບໍ່ມີການຈ່າຍເງິນໃຫ້ທ່ານ:

- ມີວຽກເຮັດເຕັມເວລາ ຫຼື ໄດ້ລາຍງານລາຍໄດ້ທີ່ຫຼາຍເກີນໄປ.
- ກໍາລັງໄດ້ຮັບການລົງໂທດເນື່ອງຈາກການຖະແຫຼງຂໍຄວາມເທັດກ່ອນໜ້ານີ້.
- ຖືກຕັດສິດຢູ່ແລ້ວ.
- ມີການຈ່າຍເງິນເກີນກ່ອນໜ້ານີ້ ແລະສິດປະໂຫຍດຂອງທ່ານຖືກນໍາໄປໃຊ້ເພື່ອຈ່າຍຄືນເງິນທີ່ຈ່າຍໃຫ້ເກີນ.

ໜັງສືແຈ້ງການສະບັບນີ້ນໍາໃຊ້ໃນເວລາທີ່ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດກໍານົດ ໄດ້ພາຍໃນສອງອາທິດນັບຈາກທີ່ພວກເຮົາໄດ້ລະບຸບັນຫາກ່ຽວກັບການມີສິດທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນ.

### ສິ່ງທີ່ຄວນຄາດຫວັງ

ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາກໍາລັງພິຈາລະນາສິດຂອງທ່ານ ໃຫ້ສືບຕໍ່ຍັງຢືນເພື່ອຂໍຮັບສິດປະໂຫຍດຖ້າທ່ານຍັງຄົງບໍ່ມີວຽກເຮັດ ຫຼື

ກໍາລັງເຮັດວຽກທີ່ຈໍານວນຊົ່ວໂມງຫຼຸດລົງ. ວິທີທີ່ໄວທີ່ສຸດໃນການຍັງຢືນແມ່ນຜ່ານ UI Online<sup>SM</sup> ໂດຍເຂົ້າໄປທີ່ [portal.edd.ca.gov](http://portal.edd.ca.gov). ພວກເຮົາຈະສືບຕໍ່ຈ່າຍເງິນໃຫ້ທ່ານຕາບໃດທີ່ທ່ານຍັງສືບຕໍ່ຍັງຢືນ ເວັ້ນເສຍແຕ່ວ່າພວກເຮົາຈະພົບວ່າທ່ານບໍ່ມີສິດ.

ທ່ານບໍ່ຄວນສືບຕໍ່ຍັງຢືນຖ້າທ່ານໄດ້ຮັບການຈ້າງງານເຕັມເວລາ ຫຼື ຖ້າບໍ່ດັ່ງນັ້ນ ທ່ານເຊື່ອວ່າຕົນເອງບໍ່ມີສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບສິດປະໂຫຍດ.

ພວກເຮົາອາດຈະຕິດຕໍ່ທ່ານຖ້າພວກເຮົາຕ້ອງການຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມເພື່ອກໍານົດການມີສິດຂອງທ່ານ. ເປັນສິ່ງສໍາຄັນທີ່ທ່ານຈະຕອບກັບພວກເຮົາ.

ຖ້າທ່ານບໍ່ຕອບກັບຕໍ່ກັບຄໍາຮ້ອງຂໍຂອງພວກເຮົາ ພວກເຮົາຈໍາເປັນຕ້ອງຕັດສິນໃຈໂດຍອີງໃສ່ຂໍ້ມູນທີ່ພວກເຮົາມີ. ໂດຍທີ່ບໍ່ມີຂໍ້ມູນຈາກທ່ານ

ພວກເຮົາອາດຈະ ກໍານົດວ່າທ່ານບໍ່ມີສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບການຈ່າຍເງິນເກີນທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບ. ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບບັນຫາການມີສິດ ກະລຸນາໄປທີ່

[edd.ca.gov/en/claim-status](http://edd.ca.gov/en/claim-status).

### ຫຼັງຈາກທີ່ພວກເຮົາກໍານົດການມີສິດໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ເພື່ອໃຫ້ມີສິດໄດ້ຮັບສິດປະໂຫຍດ ທ່ານຕ້ອງມີຄຸນສົມບັດຕາມຂໍ້ກໍານົດໃນ ການຫວ່າງງານໃນແຕ່ລະອາທິດ.

ຖ້າພວກເຮົາຍືນຍັນການມີສິດຂອງທ່ານ ທ່ານຈໍາເປັນຕ້ອງເຮັດຫຍັງສໍາລັບອາທິດທີ່ໄດ້ຮັບການຈ່າຍເງິນ.

ໃຫ້ສືບຕໍ່ຍັງຢືນເພື່ອຂໍຮັບສິດປະໂຫຍດທຸກສອງອາທິດຖ້າທ່ານຍັງຄົງບໍ່ມີວຽກເຮັດ ຫຼື ກໍາລັງເຮັດວຽກທີ່ຈໍານວນຊົ່ວໂມງຫຼຸດລົງ.

ສໍາລັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໃນການຕອບຄໍາຖາມກ່ຽວກັບການຍັງຢືນ ກະລຸນາ ໄປທີ່

[edd.ca.gov/en/Unemployment/Understanding\\_the\\_Continued\\_Claim\\_Certification\\_Questions](http://edd.ca.gov/en/Unemployment/Understanding_the_Continued_Claim_Certification_Questions).

ຖ້າທ່ານບໍ່ມີຄຸນສົມບັດຕາມຂໍ້ກໍານົດໃນການມີສິດ ພວກເຮົາຈະສົ່ງໜັງສືແຈ້ງການການຕັດສິນໃຈ (DE 1080CZ) ເຊິ່ງທ່ານອາດຈະອອກອອກໄດ້.

ທ່ານອາດຈະມີເງິນຈ່າຍໃຫ້ເກີນທີ່ທ່ານອາດຈະຕ້ອງຈ່າຍຄືນເຊັ່ນກັນຖ້າທ່ານບໍ່ມີສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບການຍົກເວັ້ນກ່ຽວກັບການຈ່າຍເງິນເກີນ.

ພວກເຮົາຈະສົ່ງໜັງສືແຈ້ງການກ່ຽວກັບການຈ່າຍເງິນເກີນທີ່ອາດຈະເປັນໄປໄດ້ (DE1447) ແລະ/ຫຼື ໜັງສືແຈ້ງການການຈ່າຍເງິນເກີນ (DE1444)

ໃຫ້ທ່ານທາງໂປສະນີ. ທ່ານມີສິດທີ່ຈະອອກອອກການຕັດສິນໃຈນີ້ ແລະການຈ່າຍເງິນເກີນ ແລະໄດ້ຮັບພິຈາລະນາສໍາລັບການຍົກເວັ້ນກ່ຽວກັບການຈ່າຍເງິນເກີນ.

ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ກະລຸນາໄປທີ່ [edd.ca.gov/en/claims/Benefit-Overpayments](http://edd.ca.gov/en/claims/Benefit-Overpayments).